
Vergadering Platform Schoorlse Duinen 

14 oktober 2021, 19.30, Buitencentrum Schoorlse Duinen 

 

Aanwezig:  

Leden: Joop de Wit, Rob van Essenveld, Kees de Bakker, Jan Kuiper, Heleen Wouters, Marina Kunst, Cees Berkhout, 

Frank Nieuwenhuizen; 

Voorzitter: Karen Heerschop; 

Staatsbosbeheer: Samuelle van Deutekom, Patricia van Lieshout, Boukelien Bos, Lisa van der Veen (verslag).  

 

Afgemeld: Alex van Amstel, Sylvia Gazenbeek, Monique Klaver-Blankendaal, Robin Klanker. 

 

1. Opening De vergadering wordt geopend. Kees de Bakker wordt voorgesteld.  

Hij is al een tijdje aangesloten bij het platform, maar neemt deze keer voor de eerste keer deel.  

 

2. Mededelingen 

 

- MTB route 

Samuelle licht toe dat de aanleg van de MTB route gestart is. Dat wordt gedaan door de vrijwilligers van MTB 

Noordwest. Er zijn vlonders gelegd voor de zandhagedis. Het streven is dat de route voor het broedseizoen (1 maart) 

2022 wordt geopend. 

 

Heel & Al 

Samuelle licht toe dat Staatsbosbeheer een gesprek met gemeente heeft gehad. Daaruit bleek dat hun voorkeur 

uitgaat naar recreatiewoningen. Dat is ook bij Staatsbosbeheer een serieuze optie. Maar ze zijn nog niet zo ver. 

Intern wil Staatsbosbeheer ook nog bekijken of ze er zelf iets mee willen, bijvoorbeeld als werklocatie of extra 

locatie voor de Binnenwerkteams.  

Het platform blijft graag op de hoogte. Samuelle geeft aan dat als ze verder gaan, zij weer de rentmeester Jaap van 

Andel zal betrekken bij het platform.  

 

Vaststellen verslag vorige vergadering 

Opmerking mbt ideeën extra inkomsten: 

• MTB en ruiter vignetten: dat is volgens Marina wb de MTB niet wenselijk en haalbaar in Schoorl.  

• Andere suggestie van Marina: op de parkeerplaats ruimere betaalde parkeren tijden invoeren. 

Aanvulling mbt de bebording: SBB zou de globale kosten hiervoor uitzoeken. Dat volgt volgende vergadering.  

 

3. Terugkoppeling Zonering 

 

Samuelle heeft de eerste idee voor de zonering van de Schoorlse Duinen gepresenteerd. Deze ideeën zijn opgehaald 

bij twee platform leden. De basis voor het zonerings plan is dat er eerst naar de ecologie wordt gekeken en daarna 

wordt gekeken hoe recreatie daarin past.  

Het platform is het in grote lijnen eens met het plan. Hierbij de opmerkingen en toevoegingen: 

• In het hondenbeleid kan is de helderheid belangrijk voor de bezoeker. Dus honden het hele jaar los of vast. 

Met een bufferzone of een speciale route kunnen honden toch hun beweging krijgen. 

• Het klimduin moet 24/7 bereikbaar blijven voor sporters. Het fietspad tussen Bergen en Hargen is een 

belangrijke verbindingsroute, er moet worden gekeken of het wel handig is om deze na zonsondergang te 

sluiten. 

• Laat niet alle groepsactiviteiten maar alleen georganiseerde evenementen zich melden. Zo voorkom je veel 

werk. 

 

Samuelle gaat een voorstel schrijven, wat ze aan team en gemeente gaat voorleggen. Ze geeft aan dat ze blij is dat 

het platform het in grote lijnen eens is.  

 

4. Update afrondende werkzaamheden Dr van Steynbos.  

Boukelien Bos, projectleider bij Staatsbosbeheer, licht de werkzaamheden toe, die nu ter afronding van de kap nog 

gedaan worden in het Dr van Steynbos: 

- In deel gebied stobben frezen, halen niet de hele wortel weg, want dat haalt het duin heel erg overhoop. 



- In deel haalt aannemer ook de bovenlaag / humuslaag nog weg. 

- In ander deel doet Staatsbosbeheer niets, omdat het gebied zich al heel goed ontwikkelt. Aannemer maakt 

alleen de werkpaden netjes. 

- In paar delen halen we kleine opkomende dennetjes weg en aantal bomen (op plekken waar de harvester 

niet bij kon) worden nog geringd.  

- Omleidingen voor fietsers: wordt afgesloten over een paar weken. En die omleiding zal in totaal 3-4 weken 

duren. 

- MTB blijft open. Dat kan heel goed met veiligheid. 

- Voor de kerst zijn de werkzaamheden klaar.  

 

Reacties vanuit platform:  

- Knooppuntenroute: check hoe afsluiting aansluit daarop.  

- Vraag over het ringen van bomen: Boukelien legt uit dat in het hars een uitsnede wordt gemaakt, waardoor 

de sapstromen van de boom stoppen. De boom versterft dan, gaat langzaam dood. Dat klinkt ook wel 

treurig, maar is juist ook heel goed voor biodiversiteit.  

- Vraag over Monitoring van planten, vogels en insecten om te evalueren: hoe gaat dat nu? 

Boukelien licht toe dat dat via de monitoringen van in SNL loopt. De provincie kijkt wel heel erg naar 

soorten die in Natura 2000 benoemd staan. Vooral vegetatie is dan belangrijk. Insecten worden weinig 

beschermd, dus is weinig monitoring op.  

Joop noemt een goed artikel over ontwikkeling van biodiversiteit in duingebied waar brand is geweest.  

Boukelien stuurt die door, zodat Lisa het rond kan sturen.  

- Vraag over hoe nu verder met de plannen voor kap Leeuwenkuilbos. 

Boukelien licht toe dat er wordt gemonitord wat de effecten bij Dr van Steyn bos zijn. Het eerste beheerplan 

loopt af, dan gaan ze met publiek erbij, kijken hoe het nu gaat en daarna kijken naar of er nog andere 

maatregelen voor kap nodig zijn. Na evaluaties wordt er verder gekeken. Staat nu nog in Natura 2000 

beheerplan, maar kan dus veranderen na de evaluatie.  

- Platform geeft aan een rol te willen in die evaluatie. Provincie die leidt die evaluatie. Boukelien gaat de 

suggestie meenemen naar de provincie --> volgende vergadering terugkoppelen.  

 

5. Evaluatie 

Dit agendapunt is doorgeschoven naar de volgende keer, ivm tijdgebrek.  

Alsnog de oproep aan de leden die het nog niet gedaan hebben, om de evaluatie in te vullen.  

 

6. Dilemma van de boswachter 

Samuelle licht toe: er is een uitkijktoren in het gebied, die is afgesloten wegens veiligheid en moet echt opgeknapt 

worden. Staatsbosbeheer kan geen aannemer vinden die het wil oppakken. De uitkijktoren speelt een rol in diverse 

excursies, maar is nu dus en geruime tijd niet te gebruiken.  

Samuelle wil weten van het platform of de uitkijktoren echt behouden moet blijven, of eventueel ook weg kan. Dat 

geeft haar ook een richting in hoeveel tijd ze hieraan moet besteden, bijvoorbeeld in het zoeken van een aannemer 

en/of opzetten crowdfunding.  

Een andere optie is om de houten toren te vervangen voor een metalen. Die staat al ergens in het gebied en zou op 

de plaats van de huidige toren geplaatst kunnen worden. Een metalen vraagt minder onderhoud in de toekomst, 

maar is wel weer minder mooi. 

 

Advies van Platform: Unaniem vóór behoud van de toren, hout of metaal.  

 

7. Rondvraag 

Cees noemt het dilemma van kappen in het gebied. Staatsbosbeheer communiceert slecht/te weinig daarin, vindt 

hij. Het is ook een moeilijk verhaal, maar hoe kunnen we dat anders doen? Bijvoorbeeld in 1 minuut in een filmpje 

vertellen? 

 

Samuelle geeft aan dat Staatsbosbeheer zich niet mengt in discussies op social media maar graag in het echt het 

gesprek aangaat. 

 

Sluiting 

Volgende vergadering eind januari / begin februari 2022. 


